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Odluku o odlasku sam donio nakon Amerike, ali je sada preispitujem, kazao je izbornik hrvatske

nogometne reprezentacije Zlatko Dalić na druženju s novinarima koji su pratili svjetsko

prvenstvo u Rusiji.

Dalić je u Varaždinu, a potom u svojoj vikendici na Dravi ugostio prijatelje i novinare i još

jednom se prisjetio sjajne ruske priča, ali i ne tako lijepih trenutaka koji su tome prethodili.

Da se nešto događa bilo je već jasno u moskovskoj večeri finala. U trenucima dok su francuski

nogometaši slavili svjetsku krunu, a naši igrači bili pomiješanih emocija zbog izgubljenog finala,

ali ostvarenog najvećeg uspjeha u povijesti hrvatskog nogometa, Dalić je na novinarskoj

konferenciji kazao nešto što je zbunilo sve novinare.

"Sada sam spreman za odmor. Bilo je naporno dva mjeseca, ali i lijepo. Odmorit ću se uzeti

malo vremena, jer ja nikada ne donosim odluke preko noći. Ne mogu sad razmišljati o tome,"

kazao je Dalić.

Kada je nekoliko trenutaka kasnije predsjednik Hrvatskog nogometnog saveza (HNS) Davor

Šuker nervozno uzvratio na pitanje o Daliću, bilo je jasno kako se nešto događa.

"Zašto sad pričate o Daliću? Pustite me da se odmorim sedam dana. Što bih sad trebao

odgovoriti. Pustite da se odmorimo, pa ćemo onda vidjeti, sjesti, razgovarati. Možda ćemo imati

Izvršni odbor, pa vidjeti što smo napravili', kazao je kratko Šuker.

Dalić je priznao kako je odluku o odlasku donio nakon turneje u Americi, ali i kako sada mora

preispitati svoju odluku nakon dočeka i kada je vidio koliko ovaj uspjeh znači našim ljudima.

Tada se upitao može li iznevjeriti sve te ljude.

"Odluku sam donio nakon Amerike, sa svojom obitelji, ali kada sam vidio doček u Hrvatskoj, tu

odluku moram prespavati. Imam ugovor još dvije godine, ali sam ću donijeti odluku, dajte mi još

nekoliko dana."

Otkrio je kako je prešao preko nekih stvari preko kojih nikada ne bi prešao, od toga da je četiri

mjeseca slagao stožer, do toga da su ga neki nakon poraza od Perua na turneji u Americi htjeli

smijeniti. Pogodilo ga je i što je jedan klub, vjerojatno je mislio Osijek, uoči SP-a poslao

priopćenje, a nitko iz HNS-a nije reagirao kako bi zaštitio integritet izbornika.

"Srećom, bilo je tamo pametnih ljudi koji su to zaustavili," dodao je.

Kazao je kako je predsjednik HNS-a Davor Šuker prema njemu bio izuzetan.

"Ne govorim ja o njemu, nego o ljudima oko njega," kazao je.

Kazao je kako mu novac nije bitan jer je dovoljno zaradio u Aziji, te kako bi volio otići u neki klub

u Europi i napraviti nešto.

"Ponuda nije bitna u mojoj odluci, neću ići zbog novaca, želim poštovanje."
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Osvrnuo se i na izgubljeno finale u Moskvi kazavši kako Hrvatska bila bolja, a utakmicu je

prelomio jedanaesterac.

"To nas je dotuklo, nikada neću prežaliti poraz u finalu. Nisma gledao snimku finala, ne mogu je

gledati," poručio je.

Svjetske doprvake već 6. rujna očekuje prijateljska utakmica kod Portugala, a pet dana kasnije i

početka Lige nacija gostovanjem kod Španjolske.

(Hina) 
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